
Styrelsemöte 

Södra Älvsborgs Dreverklubb 

Telefonmöte, 4/10 2023 Kl 18,30 

_________________________________________________________________________________ 

Närvarande: Lennart, Jan, Daniel, Per, Magnus, Cicci, Morgan, Eric, Gert 

 

1. Mötets öppnande 

Ok 

2. Val av sekreterare 

Sittande 

3. Val av justeringsmän 

Morgan & Daniel 

4. Kallelse till mötet 

Ok 

5. Dagordning 

Ok 

6. Föregående mötesprotokoll 

Gicks igenom och godkändes 

7. Viltsspårsrapport 

17 st hittills i är. Fortfarande bara en Drever som startat. 

8. Dreverprovsrapport 

4 hundar så långt har anmält prov. 2 hundar anmälda till unghundsprovet den 26/10, ev Per 

kan döma ena. Daniel tar den 28/10. 1 hund anmäld till klubbmästerskapet så här långt. 

9. Utställningar 

40 hundar som startade på utställningen den 23/9 och den löpte bra. Vi sålde inte så mkt fika 

som vi brukar men det var ju färre startande så kan vara en orsak. En representant från 

bouleklubben kollade efteråt att allt såg bra ut och han var nöjd. Domare klara tills nästa år, 

Göran Johansson & Carina Olsson. 

10. Kassarapport 

Ser bra ut 

11. Övriga frågor: 

• Göra reklam för viltspår på utställning i mars, ev planera in en viltspårsdag till våren. 

• Magnus undersöker om vi kan få till någon typ av digital signering av bla protokoll. 

• Magnus gick igenom en del som togs upp på Sv Dreverklubbens 

Drevprovsgenomgång den 20 september. Magnus kommer skicka ut en 

sammanfattning till samtliga domare. 

• Magnus har kontaktat de andra klubbar angående marker. Wallin har svarat och de 

är inte så pigga på att ställa upp med deras marker då det är flera rovdjursobs i 

området. Inga problem med att hjälpa till med domare. 



• Magnus mailar ut till alla domare, vilka som har möjlighet att ställa upp som domare 

eller med mark. Gäller både KM & WK. Viktigt att alla klubbar hjälps åt att skaffa 

fram så säkra marker som möjligt. Marker vi har som redan nu: 

Daniel: Brunn och Tvärred. Gert: Töllsjö Per: Gullered Lennart: Öxabäck Eric Brämhult 

Maila in senast söndag den 15/10 till Magnus vilka som kan ställa upp. Maila även in 

om ni kan döma på KM el WK. 

• Priser till WK är beställda och är färdiga till den 15/10. 

• Ingen sponsring från Halla foder. Lennart kontaktar Jägarliv i Svenljunga och ställer 

frågan. Alla kollar runt om ev intressant sponsring, gör en återkoppling till Magnus 

den 15/10.  

• Julbord, förslag på Hofsnäs Herrgård mellan Limmared & Ulricehamn. Förfrågan är 

skickad 8, 9, 14 el 15/12. Mail skickas ut när vi fått svar vilket datum som fungerar. I 

samband med julbordet om vi kan få till en plats för styrelsemöte, Cicci skickar en 

förfrågan om det finns plats ngt datum. 

• Magnus tog upp på senaste Ordförandekonferensen att informationen har varit dålig 

när det gäller viltspår, det är på G enligt Lars med bättre info från Sv DK. 

• Nästa möte v 44 i samband med KM kollegium. 

 

• Mötet avslutas 

 

Justeras: 

Morgan Härnesund   Daniel Ranveg 

    

_______________________________  ___________________________ 

 

Sekreterare: Cecilia Åhsberg 

 

________________________________ 


